
LS,


Met dit schrijven wil ik reageren op het wetsvoorstel voor implementatie van de Telecomcode.


Ik maak mij ernstig zorgen over de invoering van met name de 5G techniek. Het is niet 
onomstotelijk vastgesteld dat grootschalige implementatie van 5G geen gevolgen heeft voor de 
volksgezondheid. Invoering van 5G heeft het vanuit de onderliggende techniek nodig dat er op 
veel kortere afstand van elkaar grote hoeveelheden antennes worden neergezet. Dit roept 
meerdere vragen bij mij op:


Wat is het mogelijke gevolg van alleen al deze antennes ten behoeve van 5G?

Aan welke extra straling wordt de mens blootgesteld?

Wat is de onderlinge beïnvloeding van 5G en oudere technieken als 4G en 3G, maar ook met 
andersoortige stralingsbronnen?

Welke gevolgen heeft deze onderlinge beïnvloeding voor de gezondheid?


Zonder het onomstotelijke bewijs dat invoering van 5G volstrekt geen negatieve effecten heeft op 
de volksgezondheid, wil ik u dringend vragen de invoering daarvan een halt toe te roepen.


Met vriendelijke groet,

Cornelis van Bemmel


